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Protokół nr 31/2013 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 lutego 2013 r. w godz. 1530 – 1615 w sali nr 146 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący Komisji, 

2/ Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Zbigniew De-Mezer, 
4/ Włodzimierz Marczewski, 
5/ Agnieszka Rzatkowska,  
6/ Andrzej Turowski, 
7/ Tadeusz Zamaro.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Marek Buczyński – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk,  

2/ Alicja Jacewicz – naczelnik Wydz. O, 

3/ Małgorzata Włoskowska – naczelnik Wydz. AGP, 

4/ Sławomir Sieczkowski – naczelnik Wydz. FN, 

5/ Justyna Wołągiewicz – kierownik Referatu Urbanistyki, 

6/ Radosław Wysocki – naczelnik Wydz. GR. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych  
i nadmienił, Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany. 
Zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia o nowe punkty: „5. Zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa własności nieruchomości 
z zasobu Gminy Miasta Suwałk w celu zwolnienia się z zobowiązania zapłaty odszkodowania”  
oraz „6. Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na wydatki 
oświatowe” . 

 
 Członkowie komisji nie wnieśli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Bursy Szkolnej  
w Suwałkach Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej im. prof. Edwarda  
F. Szczepanika w Suwałkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania od opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów połoŜonych w granicach administracyjnych miasta 
Suwałk przeznaczonych pod linię 400kV relacji Ełk – Granica Państwa. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie 
prawa własności nieruchomości z zasobu Gminy Miasta Suwałk w celu 
zwolnienia się z zobowiązania zapłaty odszkodowania. 

6. Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na wydatki 
oświatowe. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2013 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2013-2030. 

9. Wolne wnioski. 

 
Ad pkt. 1. 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie mieli uwag, w związku z czym Sprawozdanie… zostało 
przyjęte. 

 
Ad pkt. 2. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Bursy Szkolnej w Suwałkach 
Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej im. prof. Edwarda F. Szczepanika w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Marek Buczyński zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na dopisaniu  
w podstawie prawnej zmiany w ustawie o samorządzie gminnym tj. „z 2013 r. poz. 153”. 
   
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
Radna Agnieszka Rzatkowska nieobecna podczas głosowania Komisji. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania Bursy 
Szkolnej w Suwałkach Państwowej WyŜszej Szkole Zawodowej im. prof. Edwarda  
F. Szczepanika w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

 
Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania  
od opłat, jak równieŜ trybu ich pobierania. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Marek Buczyński zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Radna Agnieszka Rzatkowska nieobecna podczas głosowania Komisji. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat, 
jak równieŜ trybu ich pobierania. 
Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów połoŜonych w granicach administracyjnych miasta Suwałk 
przeznaczonych pod linię 400kV relacji Ełk – Granica Państwa. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Małgorzata Włoskowska zreferowała powyŜszy projekt uchwały i poinformowała, Ŝe do 
powyŜszego materiału została wykonana prognoza skutków finansowych, która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów połoŜonych w granicach administracyjnych miasta 
Suwałk przeznaczonych pod linię 400kV relacji Ełk – Granica Państwa.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa 
własności nieruchomości z zasobu Gminy Miasta Suwałk w celu zwolnienia się  
z zobowiązania zapłaty odszkodowania. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
 
Radosław Wysocki zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na przekazanie prawa własności nieruchomości z zasobu Gminy Miasta Suwałk  
w celu zwolnienia się z zobowiązania zapłaty odszkodowania. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6 
Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na wydatki oświatowe.  
Pismo w powyŜszej sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Sławomir Sieczkowski poinformował, Ŝe kwota 23 420 tys. zł przeznaczona jest na wypłatę 
jednorazowych dodatków uzupełniających dla nauczycieli dyplomowanych zlikwidowanego 
MłodzieŜowego Domu Kultury w Suwałkach. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i w głosowaniu: „za” – 7 radnych/jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała dokonanie zmiany rezerwy celowej na wydatki oświatowe. 
 
 
Ad pkt. 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2013 r. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Sławomir Sieczkowski zreferował przedłoŜony projekt uchwały.  
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych,  
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
miasta na 2013 r. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2013-2030. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, /jednogłośnie/ 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2013 – 2030. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 9 
Wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro zwrócił uwagę na problem odśnieŜania miasta. SłuŜby, które się tym 
zajmują nie wywiązują się ze swych obowiązków. UwaŜa, Ŝe brakuje im nadzoru.  
 
Marek Buczyński zobowiązał się do przekazania tych uwag właściwym jednostkom.   
 
Zdzisław Przełomiec poruszył temat pisma złoŜonego przez Stowarzyszenie Samorządna 
Suwalszczyzna dotyczącego podjęcia inicjatywy samorządowej w sprawie ustanowienia 
budŜetu obywatelskiego.  
 
Marek Buczyński stwierdził, Ŝe budŜet miasta jest juŜ na ten rok zaplanowany. Nadmienił,  
iŜ w sprawie ustanowienia budŜetu obywatelskiego Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił 
odpowiedzi stowarzyszeniu w formie pisemnej. Zaznaczył, Ŝe Miasto Suwałki od wielu lat 
realizuje lokalne inicjatywy społeczne. 
 
Radni wyrazili chęć zapoznania się z odpowiedzią udzieloną stowarzyszeniu przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Zbigniew De-Mezer wspomniał o 2% podwyŜce wynagrodzeń pracownikom jednostek 
organizacyjnych, o której była mowa podczas uchwalania budŜetu na 2013 r. Zapytał,  
czy Prezydent Miasta ma zamiar wdroŜyć podwyŜki wynagrodzeń pracownikom Urzędu 
Miejskiego. Jeśli tak, to kiedy? 
 
Sławomir Sieczkowski poinformował o trwających kalkulacjach w sprawie podwyŜek 
wynagrodzeń, ale ostatecznej decyzji jeszcze nie ma.  
 
 Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Finansowo-BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Protokołowała:                                  Zdzisław Przełomiec 
Katarzyna Gałazin 
 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej   
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 
 


